



Lambton Works Centre
162 Lochiel Street, Suite 100
Sarnia, ON N7T 7W5

Telephone: 519-344-2062
Toll-free: 1-800-328-2882
Fax: 519-344-2023

NEWS RELEASE

For Immediate Release

Lambton Works Centre and S&R Group to host PSW hiring event Friday, July 31, 2026

Sarnia, ON – Lambton Works Centre, in partnership with S&R Group, is hosting a Personal Support Worker (PSW) Hiring Event on Tuesday, August 18, from 9:30 a.m. to 2:00 p.m. at the Lambton Shared Services Centre, located at 162 Lochiel Street in Sarnia.

Interested and qualified job seekers must register in advance with the Lambton Works team by submitting a resume to JobDevelopment@county-lambton.on.ca by Monday, August 17. Candidates who are selected for an interview will be contacted directly and interviews will take place throughout the day, providing certified PSWs with an opportunity to connect directly with hiring representatives.

“For many job seekers, knowing where to start can be the biggest challenge,” said Scott Case, Job Developer, Lambton Works Employment Services. “That’s where Lambton Works comes in. We’re here to connect people with opportunities, provide support along the way, and help employers find qualified candidates. Personal Support Workers play a vital role in our community, and this event gives certified PSWs the opportunity to learn about available positions and interview on-site.”

Employers and community organizations interested in collaborating on future hiring events or career fairs are encouraged to reach out to the Lambton Works Centre for more information.

This Employment Ontario program is funded in part by the Government of Canada, the Government of Ontario, and the Windsor Regional Employment Network.

-30-

Please contact:

Susan Blommers

Supervisor, Employment Services
County of Lambton
519-344-2062 ext. 2270
susan.blommers@county-lambton.on.ca

Stacey Mullen

Manager, Ontario Works
County of Lambton
519-344-2062 ext. 2168
stacey.mullen@county-lambton.on.ca

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

Pour diffusion immédiate

Le Lambton Works Centre et le groupe S&R tiendront une journée de recrutement pour les PSSP

Vendredi 31 juillet 2026

Sarnia (Ontario) – Le Lambton Works Centre, en partenariat avec le groupe S&R, tiendra une journée de recrutement pour les préposés et préposées aux services de soutien à la personne (PSSP) le mardi 18 août, de 9 h 30 à 14 h, au Centre des services partagés de Lambton, situé au 162, rue Lochiel, à Sarnia.

Les chercheurs d'emploi intéressés et qualifiés doivent s'inscrire à l'avance auprès de l'équipe de Lambton Works en faisant parvenir leur résumé à JobDevelopment@county-lambton.on.ca au plus tard le lundi 17 août. Les candidats retenus pour une entrevue seront contactés directement. Des entrevues auront lieu tout au long de la journée, offrant aux PSSP certifiés l'occasion de rencontrer directement des représentants du recrutement.

« Pour de nombreux chercheurs d'emploi, savoir par où commencer représente souvent le plus grand défi », a déclaré Scott Case, développeur d'emplois à Lambton Works. « C'est là que Lambton Works intervient. Nous sommes là pour mettre les gens en relation avec des possibilités d'emploi, les soutenir tout au long de leur parcours et aider les employeurs à trouver des candidats qualifiés. Les préposés aux services de soutien à la personne jouent un rôle essentiel dans notre communauté, et cet événement offre aux PSSP certifiés l'occasion de se renseigner sur les postes disponibles et de participer à des entrevues sur place. »

Les employeurs et les organisations communautaires qui souhaitent collaborer à de futurs événements de recrutement ou salons de l'emploi sont invités à communiquer avec le Centre Lambton Works pour obtenir de plus amples renseignements.

Ce programme Emploi Ontario est financé en partie par le gouvernement du Canada, le gouvernement de l'Ontario et le Windsor Regional Employment Network.

-30-

Personne-ressource :

Susan Blommers

Superviseure des services d'emploi
County of Lambton
519-344-2062 ext. 2270
susan.blommers@county-lambton.on.ca

Stacey Mullen

Gestionnaire du programme Ontario au travail
County of Lambton
519-344-2062 ext. 2168
stacey.mullen@county-lambton.on.ca